
V I L T P A S S E T S   S A M F Ä L L I G H E T S F Ö R E N I N G 

Protokoll 
Ordinarie föreningsstämma  2019‐04‐08  klockan  19.00 i Xenter, Tumba 

Deltagare 

Följande fastigheter var närvarande 

Rådjursvägen: 77, 79, 83, 87, 93, 103, 109, 125, 133, 141, 147, 165, 175, 193, 205,217, 221, 249, 263 

Genom fullmakt 

Rådjursvägen:  119, 115, 173  

Behandlade frågor 

1 Mötets öppnande och val av ordförande 

Serife  önskade alla välkomna 

Stämman valde  Marcus Ekman  till ordförande för stämman 

2 Val av sekreterare 

Stämman valde  Mats Söderhäll  som sekreterare 

3 Val av justeringsmän 

Stämman valde  Lennar Öhlin  och  Ivan Duran  till justerare. 

3a Frågan om stämman blivit behörigt utlyst 

Lars  redogjorde för att kallelser sattes upp på anslagstavlor den  2    Mars  och även delades ut i alla 

brevlådor samma dag. Samt publicerades på hemsidan. 

Stämman ansågs ha blivit behörigt utlyst. 

3b Justering av röstlängd 

En fullmakt hade enbart inkommit muntligen till en annan medlem och kunde därför inte 

godkännas. 

När den räknats bort fanns  19  medlemmar personligen representerade och  3  medlemmar genom 

fullmakt. 

Totalt  22  röster fanns representerade. 

4 Styrelsens och revisorernas berättelser 

Årsredovisningen gicks igenom i korta drag. Den fullständiga redovisningen har funnits till 

medlemmarnas förfogande på föreningens hemsida. 

Revisor  Linus Tolke  hade inga anmärkningar på årsredovisningen. 



Stämman lade därmed årsredovisningen till handlingarna 

4a Fastställande av balans‐ och resultaträkning 

Stämman  fastställde enhälligt  balans och resultaträkningen. 

5 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

Stämman  beviljade enhälligt  styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

6 Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna 

● Stämman  beslutade att bifalla  “Proposition gällande ändring av avgifter för extra parkering” som i 

korthet innebär att vi framöver ska justera priset på extra p‐platser till 90% av “marknadspriset” i 

Tumba. 

● Stämman  beslutade att bifalla  “Proposition om individuella vattenmätare” vilket i korthet innebär 

att vi ska installera vattenmätare i alla fastigheter i området. 

● Stämman  beslutade att avslå  motion om “Belöning för de som hjälper till på städdagar” 

● Stämman  beslutade att avslå  motion om “Ersättning till de som hyr ut sin parkeringsplats (ej extra 

platser) “ 

● Motionären  drog tillbaka  motion om “Höjning av priset för extra parkeringsplatser” som därmed 

inte gick till omröstning. 

● Stämman  beslutade att avslå  “Motion om Kantparkeringsplatser” 

● Motionären  drog tillbaka  “Reglerna för fördelning av extra parkeringsplatser (1)” som därmed inte 

gick till omröstning. 

● Stämman  beslutade att bifalla  motion om “Tydligare regler kring hanteringen av extra 

parkeringsplatser och tydlighet i implementationen av dem” som i korthet innebär att reglerna 

måste förtydligas och kö‐statusen ska publiceras på hemsidan. 

● Stämman  beslutade att avslå  motion om ”Fördela extraplatser efter kötid” 

● Stämman  beslutade att avslå  motion om “Motion angående Separat faktura för vattenräkning om 

individuell mätning införs” 

● Stämman  beslutade att avslå  motion om “Motion angående Lottning av de s.k. 

XL‐parkeringsplatserna” 

7 Ersättning till styrelse och revisorer 

En medlem menade att ersättningen var låg i förhållande till styrelsens arbetsinsats. 

Det konstaterades att stämman inte kunde fatta beslut om ersättning över det som låg som förslag i 

budgeten.  

Stämman  beslutade enhälligt  att ersättningen till styrelse och revisorer skall vara  oförändrad 72 

000 per år att fördela inom styrelsen och suppleanter samt 1500  kr/år för revisorer. 

8 Styrelsens förslag till utgifts‐ och inkomststat samt debiteringslängd 



Stämman  beslöt   enhälligt  att fastslå styrelsens förslag till utgifts‐ och inkomststat samt 

debiteringslängd. 

9 Val av styrelse och suppleanter 

 Mats Söderhäll  och  Serife Bezgin  är sedan tidigare stämma vald för  ytterligare ett år .  

Salam Rasam  föreslogs som suppleant vilket  avslogs  av en majoritet av stämman. 

 Lars Johanson  valdes enhälligt till ordinarie ledamot för en period av  två år . 

Sevim Selek  valdes enhälligt till ordinarie ledamot för en period av  ett år . 

Robert Barberi  valdes enhälligt till ordinarie ledamot för en period av  två år . 

Ann‐Mari Turkia  valdes enhälligt till suppleant för en period av  ett år . 

Ninos Touma  valdes enhälligt till suppleant för en period av  ett år . 

10 Val av revisorer och revisor‐suppleant 

Stämman  återvalde Linus Tolke  till revisor för en period av  ett år . 

11 Val av valberedning 

Lennart Öhlin  och  Kenneth Åhs  återvaldes för en period av  ett år . 

12 Övriga frågor 

Inga övriga frågor hade inkommit 

13 Plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt 

Stämmoprotokollet kommer publiceras på föreningens hemsida,  viltpasset.se  inom två veckor. 

 

Vid protokollet: Justeras: 

 

__________________________ __________________________ 

Mats Söderhäll  Marcus Ekman 
Sekreterare Ordförande 

 

 

Justeras: Justeras: 

__________________________ __________________________ 

Lennart Öhlin  Ivan Duran 

Justerare Justerare 


